
ZÁPIS 1/2024 
 

z jednání výkonného výboru OSH Rokycany dne 31. 1. 2024 

 

 

Přítomni:      dle prezenční listiny 9 členů výkonného výboru 

Omluveni:     6 členů výkonného výboru 

 

 

1. Jednání zahájil starosta OSH Miroslav Frost, který uvítal přítomné a seznámil s programem. 

K programu nebylo připomínek.  

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu - zapisovatel stálý Věra Sedláčková, ověřovatelé 

zápisu stálí Vladimír Sazima a Miloš Svoboda. 

 

3. Kontrola usnesení     
- úkol č. 9/2023 -  zdárně zajistit shromáždění představitelů OSH      -  úkol splněn 

- úkol č. 10/2023 -zdárně zajistit provedení inventur majetku OSH    - úkol splněn 

 

4. Zpráva o čerpání rozpočtu za rok 2023 - Věra Sedláčková: 

Výsledek hospodaření OSH v loňském roce byl vyšší, než bylo v plánu, důvodem je 

podstatné zvýšení dotací (ovšem pouze pro rok 2023), nižší počet ukončení členství, 

než se předpokládalo a rovněž úspora u některých akcí. Věra Sedláčková přečetla 

rozpočet po jednotlivých položkách a vysvětlovala odchylky.  

V plánu rozpočtu pro rok 2024 bude již počítáno s cca 50% snížením dotací. Tím se 

sníží i vlastní náklady, zejména na provoz a celkově se sníží zůstatek na účtu ke konci 

roku. I přes tyto skutečnosti nebude rozpočet OSH ztrátový. 

 

5. Příprava na krajské kolo Plamen: 

Jarmila Baslová: jsou zajištěny prostory na soutěž, předběžně stravování (je třeba 

upřesnit počty strávníků). Bude uskutečněno jednání s vedením sportovního stadionu 

Jižní předměstí, upřesnit počty soutěžících i celkově, a v příštím týdnu bude přímo na 

místě upřesněno i rozmístění stanů soutěžících, kteří budou v areálu přenocovat.  

Miloš Svoboda - KSH musí co nejdříve odeslat na provozovatele sportovního zařízení  

žádost o pronájem.  

Zajištění zdravotnické služby - bude využita nabídka HZS Rokycany, vyřeší se spolu 

s žádostí o dovoz překážek.  

Zajištění rozhodčích - mělo by být 6 rozhodčích na okres. Jarmila Baslová požádala 

přítomné o pomoc při zajišťování rozhodčích. 

 

6. Inventury majetku OSH Rokycany. 

Inventury proběhly dne 23. ledna 2024 za účasti starosty OSH, předsedy OKRR, 

správce skladu majetku OSH v Mirošově a pracovnice kanceláře OSH.  

Byly vypracovány inventární seznamy - ze SH ČMS zpracovány seznamy majetku nad 

5 tis. Kč a OSH zpracovalo seznamy majetku do 5 tis. Kč. Při fyzické inventuře 

nebyly shledány žádné odchylky. Rovněž stav pokladny a bankovního účtu OSH 

souhlasil s inventurou majetku OSH.  

Inventury majetku OSH k 31. 12. 2023 byly přítomnými schváleny. 
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7. Hodnocení ŘVH sborů: 

- V. Sazima - účast na ŘVH Mirošov, Příkosice, Štítov - jednání jsou na stejné 

úrovni, jako v předchozích letech, tradiční 

- Ing. K. Dlouhý - ŘVH Břasy, Kříše, Stupno - sbor ve Stupně začíná opět pracovat 

- M. Svoboda - Drahoňův Újezd, Třebnuška, Týček, Líšná - okrsek funguje, schází 

se pravidelně  

- M. Frost - ŘVH Zbiroh, na velmi dobré úrovni, na ŘVH předal Miloši Svobodovi 

upomínkový předmět za výkonný výbor OSH Rokycany - křišťálovou přilbu  

u příležitosti 45 let činnost. M. Svobody ve funkci starosty sboru.  

 Dále se M. Frost zúčastnil ŘVH Prašný Újezd - sbor vykazuje celoroční činnost,  

                  téměř každý měsíc má nějakou akci. M. Frost zde předal titul ZH Jaroslavu  

                  Baušovi, který se nemohl zúčastnit předávání titulu v Přibyslavi. 

-     J. Baslová - účast na ŘVH Volduchy, Břasy, Raková, Dobřív, Holoubkov -    

       slavnostní i pracovní jednání, valné hromady na dobré úrovni 

 

8. Návrhy na vyznamenání: 

Návrhy předložil M. Frost, o vyznamenání pro své členy žádají SDH:  

Cheznovice, Prašný Újezd, Břasy, Přísednice. Členům VV byl předložen soupis všech 

vyznamenání.   

Návrhy byly přítomnými schváleny.  

 

9.  Na základě podkladů z hlášení sborů předložil M. Frost přítomným Hlášení  

       o činnosti OSH za rok 2023. 

        Hlášení bylo přítomnými schváleno. 

 

 

10. Diskuse: 

- M. Frost znovu vyzval přítomné, aby ve svých okrscích znovu projednali místo 

konání okresního kola soutěže v PS.  

- Setkání ZH proběhne v letošním roce 12. září, pořadatelem je OSH Rokycany. 

Byla diskutována trasa výletu a prohlídky, kterou účastníci setkání absolvují, bude 

provedena prohlídka Hamru v Dobřívě. Bude ještě rozhodnuto, jaký drobný dárek 

účastníci setkání obdrží.  
 

 

11. Usnesení: 

Jednání VV OSH Rokycany dne 31. 1. 2024 

 

I. SCHVALUJE 

a) Zapisovatele Věru Sedláčkovou 

b) Ověřovatele zápisu Vladimíra Sazimu a Miloše Svobodu 

c) Zprávu o čerpání rozpočtu za rok 2024 

d) Přípravy na zabezpečení krajského kola Plamen 

e) Inventury majetku OSH k 31. 12. 2023 

f) Hlášení o činnosti OSH za rok 2023 

g) Návrhy na vyznamenání dle bodu 8)¨tohoto zápisu 

 

II. BERE NA VĚDOMÍ 

a) Hodnocení řádných valných hromad sborů 
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III. UKLÁDÁ 

-       úkol č. 1/2024 -  VV OSH a vedoucí ORM dále pokračovat v jednáních 

                                   ohledně KK Plamen 

-       úkol č. 2/2024 - všem členům VV OSH na okrskových VVH projednat konání 

                                        Okresního kola PS a projednat obsazení funkce 

                                        vedoucího odborné rady represe 

 

 

 

12. Závěr jednání provedl starosta Miroslav Frost, který poděkoval přítomným za účast a 

jednání ukončil. 

 

 

 

 

 

Zapsal:                       Věra Sedláčková 

Ověřovatel zápisu:    Miloš Svoboda 

                                   Vladimír Sazima 


